
Referat Bestyrelsesmøde den 14/11/2023 

Afbud: Anne-Sofie, Ea, Kathrine 

Til stede: Sascha, Karina, Lars, Ditte, Lea, Pernille, Rene, Nicolai, Jesper 

Emne Tekst Ansvarlig 

Gennemgang/godkendelse af 
referat fra sidst og opfølgning på 
eventuelt åbne punkter 

- Vi har hørt tilbage fra kommunen angående 
vores høringssvar, De takkede os for vores 
input og tog til efterretning at de skulle melde 
ud omkring betaling af frokost i vuggestuen. 

 

Status Personale: 
- Bettina kommer tilbage den 15/11, og kommer 

tilbage på pingvinstuen. 
- Karina er gået op i tid og er blevet 

koordinerende pædagog sammen med Sascha. 
- Katrine flytter fra bussen og skal være på 

Delfinstuen fremover.  
- Der kommer i stedet en voksen fra stuerne 

med på skift. 
- Parisa er stoppet, da hun er flyttet langt væk. 
- Marianne H. stopper i Nøddebo efter 42 års tro 

tjeneste. 
- Vikarerne Emma, Jonathan, Victoria og 

Mathilde er fastansat de resterende måneder 
af året. 

- Der søges yderligere en pædagog til 
institutionen. 

- Forslag om at ændringer i personale 
kommunikeres på Aula direkte til berørte stuer 
i beskeder, og efterfølgende på væggen til alle. 

 

Økonomi - Der er kommet nye børnetal, de nye 
vejledende tal er 45 i vuggestuen og 95 i 
børnehaven. 

- Økonomien er god, vi har indhentet det 
underskud det har været tidligere. 

 

Princip: Bestyrelsesansvar i 
forældrebestyrelsen Princip for 
bestyrelsesansvar i 
forældrebestyrelsen 

Under forældrehenvendelser: der rettes fra 
distriktsleder til pædagogisk leder 

Nicolai 

Princip: Forældresamarbejde i 
Nøddeboparken Princip for 
forældresamarbejde i 
Nøddeboparken 

  

Julefest Sascha sender invitation ud en af de nærmeste dage. 2 
omsorgspersoner + søskende tilladt pr. barn. 

 

Div. - Lea har set noget omkring et sanserum, kunne 
det være noget for Nøddebo i fremtiden? Vi 
har en lille udgave ude ved printeren, vi 

Lea 



undersøger muligheden for at udvide. Vi 
undersøger om der kan søges penge til en 
udvidelse. 

- Positiv feedback omkring brugen af 
kælderrummet, det er blevet godt og bliver 

brugt hele tiden       

Næste Møde 24-01-2024  

 


